
Zápis č. 1 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 8. 10. 2018, 7.20 – 7.50 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy 

  Mgr. Andrea Antonová, zástupkyně ředitelky školy 

Zástupci tříd:  I. omluven 

  II. Jakub Repáň 

  III Daniel Jaroš 

  IV. Michaela Navrátilová 

  V. omluven 

  VI. Julie Pořízková 

  VII. Martin Vrba 

  VIII. Richard Slovák 

  IX. Aleš Barbořák 

 

Program jednání: 

 

1. Cíle a poslání žákovského parlamentu 

 

Ředitelka školy seznámila přítomné s cíli a posláním žákovského parlamentu, nastínila 

úkoly pro školní rok 2018/2019. Byl dohodnut termín pravidelných schůzek – každé 1. 

pondělí v měsíci. 

 

2. Beseda o situaci v jednotlivých třídách 

 

Zástupci tříd zhodnotili spokojenost žáků s klimatem ve třídních kolektivech, 

připomínky zazněly k chování žáka Radima Šumbery ze 6. tř. o přestávkách i ve 

výuce (žák s LMP, aktuálně řešen jeho přestup do speciální školy). Nebyly žádné 

připomínky k výuce.  

 

3. Požadavky žáků 

 

II. rozšířit sortiment hraček do třídy 

III. kostičky pro starší děti a autíčka do třídy 

IV. požadavek na kroužek florbalu a Tvořivé ruce 

VII. kroužek florbalu 

 



4. Náměty žáků k činnosti školy 

 

Realizovat i v tomto školním roce ozdravný pobyt s výukou lyžování, Den zdraví 

uskutečňovat 2x ročně, vždy 1x za každé pololetí. 

 

5. Úkoly do příští schůze parlamentu 

 

Promyslet možnosti aktivit každé třídy (noviny apod.).  

 

Termín dalšího setkání: pondělí 5. 11. v 7.20. 

 

 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Martin Vrba 

 


